

MACAO
澳门



Tour Code:
5MHKG (G4.3)

5天DAYS 4晚NIGHTS

澳门/香港

Macao/Hong Kong

全程无购物站 NO SHOPPING STOP

行程精粹

HIGHLIGHT

- 澳门大三巴
The Ruins of St. Paul
- 香港 1881
1881 Heritage
- 长洲~东湾、北帝庙、观音湾、爱情锁墙
Cheung Chau~ Tung Wan, Yuk Hui Temple, Kwun Yam Beach, Lock of Love
- 港珠澳大桥
Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge
- 尖沙咀钟楼
Hong Kong Clock Tower
- 太平山
Victoria Peak

特选膳食

Special Cuisine

- 海鲜风味餐
Seafood Cuisine
- 自助餐
Buffet Meal
- 澳门葡式风味餐
Macao Portuguese Cuisine
- 香港点心
Hong Kong Dim Sun



5天4晚

澳门/香港

Tour Code: 5MHKG (G4.3)  俊旅游 603-8060 1199



1 吉隆坡 澳门

(机上用餐)

📍 抵达澳门机场后，送往入住酒店。

2 澳门 香港

(早/午/晚)

- 📍 妈阁庙 — 这座庙宇建于 1488 年，是供奉中国海神妈祖的庙宇，是澳门最古老的庙宇之一，被认为与该定居点同名。
- 📍 澳门塔 (不登塔) — 该塔从地面到最高点的高度为 338 m。
- 📍 大三巴牌坊 — 其正式名称为圣保禄大教堂遗址，一般称为大三巴或牌坊，是澳门天主之母教堂正面前壁的遗址。大三巴牌坊是澳门的标志性建筑物之一，同时也为“澳门八景”之一。
- 📍 议事亭前地广场 — 是位于中国澳门塞的一个铺面城镇广场，也是联合国教科文组织世界遗产澳门历史中心的一部分。
- 📍 官也街 — 这条街以葡萄牙海军上尉、澳门第 81 任总督佩德罗·亚历山大·达官也 (Pedro Alexandrino da Cunha) 的名字命名。
- 📍 威尼斯人娱乐场 — 全球最大的娱乐场，集大型博彩娱乐、赌场、会展、酒店及表演、购物元素于一体。
- 📍 港珠澳大桥 — 港珠澳大桥全长近50公里，主桥全长约29.6公里。设计寿命为120年，现为世界上最长的沉管隧道、及世界跨海距离最长的桥隧组合公路。

3 香港 长洲 香港

(早/午/晚)

- 📍 太平山 (驱车前往) — 太平山顶海拔552m，是香港岛的最高点。
- 📍 香港摩天轮 (不含门票) — 是一座高 60 米的摩天轮，位于香港中环中环海滨。
- 📍 长洲 — 市区游~东湾、北帝庙、观音湾、爱情锁墙。
- 📍 香港1881 — 精美的露天购物中心，由 19 世纪警察大楼改建而成，内有高端设计师商店。
- 📍 尖沙咀钟楼 — 是香港的地标。它位于九龙尖沙咀南岸。它是九广铁路前九龙站原址的唯一遗迹。
- 📍 星光大道 — 以好莱坞星光大道为蓝本，纪念香港电影界的名人。

4 香港

(-/-/-)

📍 自由活动

5 香港 吉隆坡

(-/-/-)

📍 送往香港机场乘坐班机返回家园。

5 DAYS 4 NIGHTS Macao/Hong Kong



Tour Code: 5MHKG (G4.3)  俊旅游 603-8060 1199



1 Kuala Lumpur  Macao

(MOB)

 Upon arrival Macao airport, transfer to check in hotel.







2 Macao  Hong Kong

(B/L/D)

-  **A-Ma Temple** — a temple to the Chinese sea-goddess Mazu built in 1488, the temple is one of the oldest in Macau and thought to be the settlement's namesake.
-  **Macau Tower** **(Exclude Admission ticket)** — The tower measures 338 m in height from ground level to the highest point.
-  **Ruins of St Paul's Cathedral** — Is the ruins of the front anterior wall of the Mother Church of Macau. The Ruins of St. Paul is one of Macau iconic buildings and one of the eight sights of Macau.
-  **The Senado Square** — Is a paved town square in Sé, Macau, China, and part of the UNESCO Historic Centre of Macau World Heritage Site.
-  **Rua do Cunha** — The street is named after Pedro Alexandrino da Cunha, a Portuguese navy captain who was the 81st Governor of Macau.
-  **Venetian Casino** — The world's largest casino that integrates large-scale gaming entertainment, casinos, conventions, hotels and performances, and shopping elements.
-  **Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge** — The Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge is nearly 50 kilometers long and the main bridge is about 29.6 kilometers long. With a design life of 120 years, it is now the world's longest immersed tunnel and the world's longest bridge and tunnel combination.

3 Hong Kong  Cheung Chau  Hong Kong

(B/L/D)

-  **Victoria Peak (By Coach)** — Standing at 552m, Victoria Peak is the highest point on Hong Kong Island.
-  **Hong Kong Observation Wheel (exclude admission ticket)** — is a 60-metre tall Ferris wheel located at the Central Harbourfront, Central, Hong Kong.
-  **Cheung Chau** — city tour visit Tung Wan, Yuk Hui Temple, Kwun Yam Beach, Lock of Love .
-  **1881 Heritage** — Fancy open-air mall, a repurposed 19th-century police building, home to high-end designer shops.
-  **Hong Kong Clock Tower** — Is a landmark in Hong Kong. It is located on the southern shore of Tsim Sha Tsui, Kowloon. It is the only remnant of the original site of the former Kowloon station on the Kowloon–Canton Railway.
-  **Avenue of Stars** — modelled on the Hollywood Walk of Fame, it honours celebrities of the Hong Kong film industry.

4 Hong Kong

(-/-/-)

 Free at own leisure

5 Hong Kong  Kuala Lumpur

(-/-/-)

 Transfer to Hong Kong airport for flight back home.



附带条约

- 行程表所列出的航班资料、交通、行程、酒店住宿及膳食安排，将可能因不同的出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。若报名后行程表有所变动，本社将另行个别通知。
- 行程、膳食及住宿的先后次序，将以当地接待社安排为准。
- 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小，但若巴士行李舱放置空间不足时，或会遇上行李箱得放置在车厢的可能，所以一人一座位为前提。
- 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解，务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排，但将以最终确认为准。
- 因季节性的气温转变，多数酒店及餐厅都以中央空调来控制室内温度，空调设定为时段或是无空调提供，如遇此状况敬请谅解。团体房型及等级分配，由当地酒店排房为准，非本社所能掌控。
- 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
- 本社对旅客的任何费用损失不承担任何责任，有光保障范围及承保条款，请参阅保单。
- 若遇上特殊情况或其他不可抗拒之因素如天气不佳导致海陆交通延误或取消，错过住宿，膳食及景点观光等等，本社保留放弃或更改景点的权力，以免耽误下一个景点的观光时间，并无任何代替景点。
- 若旅客决定离团，所有的费用恕不退还。
- 行程表附上的照片仅供参考。
- 为确保消费者权益，详情请参阅单据背页之基本条规细节。
- 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。旅客需于有效期内返回本国。
- 2岁-11岁属于儿童，12岁及以上皆属于成人。

TERMS & CONDITION

- Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject without prior notice. Any changes after booking shall be advised accordingly.
- The sequence of itinerary, meal and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator.
- Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for baggage storage.
- Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
- Due to the seasonal change in temperature and weather, most hotels and restaurants have a central control system to regulate the indoor temperature for the comfort of tour members and the system cannot be adjusted by the tour members.
- The room type and category allocated shall depend on the hotel's room availability and arrangement, and is not predetermined by the Company.
- Purchase of travel insurance is highly advisable. The Company shall not be liable for any losses or personal expenses incurred by the tour members during the tour. Kindly refer to the insurance policy for the terms of coverage.
- Due to the adverse weather conditions, traffic congestion, and other unforeseen circumstances, the Company reserves the rights to rearrange, change or abandon the itinerary without prior notice and there shall not be any reimbursement.
- For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour.
- The images shown in tour itinerary are only for indicative.
- For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard term and conditions.
- An international passport or other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to country of origin.
- 2-11 years old categorize as child; 12 years old and above are categorize as adult.

DEPARTURE DATE 出发日期	AIRLINE 所用航空	TOUR FARE 团费	VISA FEE 签证费	TRAVEL INSURANCE 旅游保险	REMARKS 备注